
 

 

 

År 2018 tirsdag den 10. april kl. 18.00 afholdtes bestyrelsesmøde i "Ejerlejlighedsforeningen 

matr.nr. 11 h Vridsløselille by, Herstedvester" hos Henning Sandvei, nr. 41. 

 

Mødt var:  

 

- Henning Sandvei, formand 

- Tom Skinnerlykke 

-.Linda Thomassen 

- Ib Nielsen 

- Rie Hansen 

- Klaus Markussen 

- Bent Lasse Olsen 

- administrator Jesper Bach 

 

Der var ingen afbud. 

 

Dagsordenen var som følger: 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde og generalforsamling. 

2. Valg af næstformand. 

3. Valg af webredaktør. 

4. Valg til Albertslund kommune Agenda center 

5. Perioderegnskab for 1.1 – 31.3.2018 

6. Opfølgning af beslutninger på generalforsamlingen. 

7. Postkasser. 

8. P-pladser. 

9. Terrassedøre 1. sal. 

10. Vedligeholdelsesarbejder 2018. 

11. Arbejdsdage. 

12. Forsikringssager. 

13. Eventuelt 

14. Fastsættelse af dato for næste bestyrelsesmøde. 

 

 

 

*************************************************************************** 

 

Ad 1) Bestyrelsesreferat var tidligere godkendt via mail af bestyrelsesmedlemmerne.  

Generalforsamlingsreferat ligeledes godkendt. 

 

Ad2) Linda Thomassen valgt til næstformand. 

 

Ad 3) Linda Thomassen valgt som webredaktør med faglig bistand fra Klaus Markussen. 

 

Ad 4) Tom Skinnerlykke valgt til Agenda center. Karin nr. 30 blev valgt som lysambassadør. 



 

 

Ad 5) Administrator gennemgik perioderegnskabet, og alt så fornuftigt ud. 

 

Ad 6) Se under de enkelte punkter. 

 

Ad 7) Ib orienterede om priser på postkasser, og hvis nye postkasser skulle være med mulig-

hed for indsætning af egen ruko-nøgle kunne budget ikke holde. Man vil under ar-

bejdsweekenden lave en optælling over hvor mange postkasser som er ubrugelige, og 

hvor mange som er i skuret. 

 Ib og Anne arbejder videre med et konkret forslag og pris. 

 

Ad 8) Der var enighed om, at generalforsamlingen havde afstedkommet mange forslag, som 

ikke alle kunne sammensættes til et forslag. 

 Skal hvert husnr. have sin egen p-plads ?, eller skal der markeres med gule striber hele 

vejen til hen affaldsøerne eller kun rundt om hjørnet og 10 meter. 

 Det blev aftalt, at Henning, Ib og Rie sætter sig sammen og laver et udkast til den sam-

lede bestyrelses godkendelse/vedtagelse på en ekstraordinær generalforsamling. 

 

Ad 9) Man ville foretage en inspektion på arbejdsdagen, for at få et samlet overblik over hvor 

mange terrassedøre det reelt drejer sig om. Dette for at kunne danne sig et økonomisk 

overblik over den samlede udgift. 

 Flere tilkendegav, at det hastede med igangsætning af opgaven. 

 

Ad 10) Formanden oplyste, at han var i dialog med maleren om igangsætning af det arbejde 

som skulle have været udført i 2017, og formanden ville sørge for strøm til toiletvogn 

via el-kabel ved gammel tv-mast. Elektriker rekvireres. Malerarbejde forventes at starte 

i maj måned. 

 

Ad 11) Bestyrelsen vil besigtige bebyggelsen torsdag, for at få udarbejdet en liste over hvilke 

opgaver som skulle udføres i førstkommende arbejdes-weekenden. 

 

Ad 12) Der var anmeldt skade i nr. 53 i december 2017, og en ny skulle anmeldes for nr. 57. 

 

Ad 13) Bestyrelsen konstaterede, at ikke alle overholdt ordensreglerne omkring hunde i snor. 

 

Ad 14) Næste bestyrelsesmøde fastsat til onsdag den 22. august kl. 18.00 foreløbigt hos Hen-

ning. 

 

 

 

 

 

_________________________ 

Jesper Bach 


